“绿迪”

21世纪精品衬衣的制造专家和领导者

绿迪介绍
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绿迪服饰——绿色、健康、专业的现代化衬衣生产基地。

The Reeddy Clothing——green 、healthy、professional modernized manufacturing base of shirt.

中国义乌——中国当今最具发展潜力的现代化国际性商贸名城，是中国最著名的衬衣之乡和浙江省衬衫工业专业区。

Yi Wu, China——nowadays the most potential  international modernized Commerce and Trade city famous for  “ Town of Shirt” , located in the  specialized zone  for Shirt industry in Zhejiang province.
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绿迪服饰——创建于1999年，位于中国义乌工业园区，是一家专业化程度最高、最具国际贸易竞争力的现代化衬衣生产名牌企业。

自创建以来，绿迪服饰一直以中高档衬衣产品的研发、设计和生产作为主业，一直秉持“专注本业、追求卓越”的经营理念，一直致力于将工厂品牌化、生产系列化、产品名牌化、贸易国际化和管理标准化。

在发展过程中，绿迪服饰在现场管理过程中始终践行“6S”管理，在产品质量管理方面已经通过了ISO9001认证，在企业经营方面获得了义乌市纳税大户、义乌市工业成长型企业、义乌名牌、金华知名商号、义乌市安全生产管理示范企业、义乌市级企业研发中心及义乌市创建学习型企业示范单位等荣誉称号。

The Reeddy Clothing--------founded in 1999, situated in China - Zhejiang – Yi Wu industrial park, which is a famous modernized shirt-manufacturing enterprise with a great specialization level and competitiveness in international trade. 
Since establishment, The Reeddy Clothing has greatly focused on the R&D ,design ,manufacture of medium and high-end shirts   products ,it sticks to the philosophy “ concentration on profession, pursuit of excellence” and The Reeddy Clothing has been committed to making branding factory ,products , developing a series of products ,meanwhile ,internationalizing the business and standardizing the management.

During the development ,The  Reeddy Clothing insists on implementing “6S” for the on-site management, in the terms of quality control ,we have obtained the ISO9001 Certificate, as for the operation of enterprise, it has developed into a main tax-payer , growth-type enterprise ,YiWus’famous brand ,well-known brand in Jin Hua with some honors :YiWu city ,model enterprise of safe manufacturing management ,Yi Wu municipal R&D centre and construction of learning model enterprise and so on.

强大的绿迪商贸
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Reeddy Garments firmly believes the enterprise idea that
"integrity prevails everywhere", and provides customers

T with sincere and excellent services in the principle of

being friendly, consulting, and obtaining mutual benefit.
So far, the customers of Reeddy Garments have already
spread to Europe, America, Asia, the Middle East, Africa,
Latin America, and other international areas, it has made
good and profound integrity and friendship with many
customers for common growth.





绿迪服饰坚信“诚信走遍天下”的企业理念，用友好、协商、共赢的原则为客户提供真诚卓越的服务。迄今为止，绿迪服饰的客户已经遍布欧洲、美洲、亚洲、中东、非洲、拉丁美洲等多个国际区域，已经和诸多客户结下了良好深远的、共同成长的诚信和友谊。

The Reeddy Clothing firmly believe in the enterprise philosophy ---- Integrity prevails everywhere  to provide the sincere and excellent service based on the  principle of friendliness ,negotiation ,win-win .So far ,The Reeddy has been spreading the goods to Europe， America ，Asia， the middle East Africa ， Latin America and more areas with the common growing ,far-reaching integrity and friendships.

强大的绿迪制造

[image: image5.jpg]



绿迪服饰现有两个专业化的生产工厂，所有生产设备设施配备精良。同时，绿迪服饰经过长期对生产工艺流程的优化和提升，现有的产能已经达到年产500万件，产品深受中国、美国、加拿大、德国、法国、瑞典、挪威、巴西、日本、澳大利亚等多个国家和地区客户的信赖，“保证品质、保证货期、保证产量”已经成为绿迪服饰永远不变的企业文化和企业宗旨。

The Reeddy Clothing has possessed two specialized factories equipped with the sophisticated devices, meanwhile ,with the longtime enhancement and optimization of process, we can reach the annual output as many as 5 million pieces,they are enjoying the great popularity and reliability from the customers in many countries and districts such as China ,America, Canada ,Germany, France , Sweden, Norway, Brazil ,Japan, Australia, “ensuring the quality ,delivery time ,and volume of production” has become the unchangeable enterprise culture and principle for The Reeddy Clothing.

强大的专业保证
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绿迪服饰自创建以来，始终把高档衬衣的生产作为自己的主业，始终把高端衬衣的生产技术工艺研发作为自己的专业，为众多国际客户的服务和公司未来的发展集聚了最为核心的市场竞争力。同时，绿迪服饰把高级定制项目作为公司核心技术和工艺研发的先导，在此前提下，公司以SUN品牌为核心展开了高级定制品牌化的建设工作。

Since its establishment, we always think of the high-end shirt production as our main career, view the productive technology and R&D of  workmanship as the our own specialty, concentrate the best marketing core competiveness for the international customers’ services and the future blue print of companies.

强大的品质保证
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在产品品质控制方面，绿迪服饰始终坚持以ISO9001的标准体系为管理准则，始终加强对一线工人的品质意识和专业技能进行培训和提升，并在生产流程的各个关键品控环节上设置并实施了相应的品控职能。

In respect to the quality control ,The Reeddy Clothing adheres to the ISO 9001 standards as principle of management ,stresses the training and promotion of  the frontline workers’ quality awareness and professional skills and takes corresponding measures to control the quality in the key processes.
强大的绿迪战略
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“绿迪”

21世纪精品衬衣的制造专家和领导者
绿迪服饰将继续把中高档衬衣的研发、设计和生产作为公司最重要的主业，并不断优化公司现有整体产能和外贸业务之间配套、协调和促进的关系，继续把高档衬衣产品的研发、设计和生产专业做得更强，力争使绿迪服饰成为中国衬衣行业最具专业核心竞争力的领军者。

The Reeddy Clothing will continue to focus on the R&D ,design ,manufacture of medium and high-end shirts ,and optimize the relations between the entire productivity and foreign trade in order to form a matched ,coordinated and promoted shape. At the same time ,it keeps on strengthening the technology on the R&D ,design ,manufacture of products ,strives to make The Reeddy hold the lead in the Chinese shirt industry 。

招聘岗位

外贸业务员:多名。此岗位要求大专以上文化程度,具备熟练的英语口语和读写能力,国际贸易和市场营销专业。
2、生产管理储备干部:多名。此岗位要求大专以上文化程度，同时对制造业流水线管理具备浓厚的兴趣。

报名方式：

1、宣讲会时间：2015年6月16日（周二）下午：14：00  

2、其他时间报名：服装设计管理分院 西区1栋1楼 114室 （其它分院可以由各分院院办统一收齐后服装设计管理分院  鲍老师：13117807991） 企业负责人联系电话15268664333
3、应聘者报名时，递交《个人简介》一份。

附件：《个人简介》

个人简历表

1、个人资料                                    班级：                       

	姓  名
	
	民  族
	
	是否参加其他订单班
	
	照片

	班级
	
	出生年月
	
	是否交清学费
	
	

	联系电话
	
	身份证号码
	
	


2、个人技能 

	商业技能
	熟练程度（一般/熟练）
	相关证件

	电脑（打字/Excel/Word等）
	
	

	语言（英语/日语等）
	

	

	其他技能（驾驶等，请注明）
	
	

	兴趣及爱好：


3、家庭成员情况 

	家庭成员
	姓名
	单位及职业
	住址
	联系电话

	父亲
	
	
	
	

	母亲
	
	
	
	

	其它
	
	
	
	


4、担任学校、院系或社团等干部情况

	时间
	学生会/社团名称
	担任职务
	组织的活动
	参与的活动

	
	
	
	
	


班主任（或专业推荐教师）审核签字：               
院部推荐领导签字：

